

الشروط والأحكام Terms and Conditions

- This is a limited time offer and will run every Friday between 01 May 2025 till 31 Dec 2025.
- Discount of AED 50 is limited to one transaction per customer every Friday, on a minimum order value of AED 200, provided the customer uses a discount code AHB50 at the checkout.
- This offer is only valid on purchases made on the Carrefour mobile app and website only on products sold and fulfilled by Carrefour.
- Discount is not valid across Carrefour retail stores.
- Payments made through Apple Pay and other mobile wallets are not eligible to avail the discount under this promotion.
- This offer cannot be combined in conjunction with other offers, promotions, vouchers, coupon codes or SHARE points.
- Purchase reversals, refunds and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
- This promotion is not available to customers who are considered wholesalers.
- Al Hilal Bank may amend these terms and conditions at its discretion without prior notice to customers, and any such amendment will be notified through available communication channels.
- Al Hilal Bank reserves the right to cancel the offer at any time without disclosing any reason.

- يسري العرض لفترة محدودة أيام الجمعة من 1 مايو حتى 31 ديسمبر 2025.
- خصم 50 درهم على معاملة واحدة فقط لكل متعامل كل يوم جمعة، عند إنفاق 200 درهم أو أكثر، مع إدخال **الرمز الترويجي AHB50** عند إتمام عملية الشراء.
 - العرض متاح فقط للطلبات عبر تطبيق كارفور أو موقعه الإلكتروني للمنتجات التي تباع وتُشحن من كارفور.
 - · لا يشمل العرض التسوق من متاجر كارفور الفعلية.
 - عمليات الدفع عبر Apple Pay أو المحافظ الرقمية الأخرى غير مؤهلة لهذا العرض.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض, خصومات, قسائم أو نقاط شير أخرى.
- لا يشمل العرض المشتريات التي يتم إرجاعها أو التنازع عليها أو استرداد قيمتها.
 - لا يشمل العرض متعاملي الجملة.
- يحتفظ مصرف الهلال بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام وفقًا لتقديره الخاص دون إشعار مسبق للمتعاملين، وسيتم إعلامهم بأي تعديل من خلال القنوات المتاحة للتواصل.
- يحتفظ مصرف الهلال بالحق في إلغاء هذا العرض في أى وقت دون تقديم أى مبرر.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.

